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PROTOKÓŁ NR XXXIII/20 

Z XXXIII SESJI RADY MIASTA ŻYRARDOWA 

Z DNIA 29 GRUDNIA 2020 r. 

 

Stan Rady – 21 radnych                  Obecnych – 15 radnych 

Nieobecni: radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski, radna Grażyna 

Stefańska, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska. 

 

PORZĄDEK OBRAD: 

I.   Sprawy organizacyjne: 

1. otwarcie obrad, 

2. stwierdzenie prawomocności obrad, 

3. przedstawienie porządku obrad. 

II. Projekty uchwał w sprawie: 

1. zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2020, 

2. ustalenia wykazu i planu finansowego niezrealizowanych kwot wydatków niewygasających  

z upływem roku 2020, 

3. Uchwała Budżetowa Miasta Żyrardowa na rok 2021, 

4. uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2021–2031 wraz  

z prognozą długu na lata 2021–2031, 

5. wyznaczenia aglomeracji Żyrardów, 

6. przyjęcia Programu osłonowego w zakresie zmniejszenia wydatków poniesionych na leki przez 

mieszkańców Żyrardowa, 

7. wyrażenia zgody na zawarcie porozumień w sprawie powierzenia Miastu Żyrardów zadania innych 

gmin w zakresie zapewnienia opieki nad dziećmi do lat trzech uczęszczającymi do żłobków lub 

klubów dziecięcych na terenie Miasta Żyrardowa oraz w sprawie określenia zasad finansowania 

opieki nad tymi dziećmi zamieszkałymi na terenie innych gmin. 

III. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

IV. Zamknięcie obrad. 

 

 

I. Sprawy organizacyjne 

Ad I.1. i I.2. 

W dniu 29 grudnia 2020 r. o godz. 13.00 w budynku Resursy przy ul. 1 Maja 45 rozpoczęły się 

obrady XXXIII Sesji Rady Miasta Żyrardowa. Ich otwarcia dokonała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta 

Żyrardowa Elżbieta Wrońska, która stwierdziła prawomocność obrad. Uroczyście pożegnano również 

panią Małgorzatę Szustakiewicz, Sekretarza Miasta, która zdecydowała o przejściu na emeryturę.  
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Ad I.3. 

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Wrońska poprosiła Wiceprzewodniczącego Rady Józefa 

Kapustę o zasłonięcie ust i nosa. Powołała się na Rozporządzenie Prezesa Rady Ministrów w tej sprawie. 

Wiceprzewodniczący Rady Józef Kapusta złożył ustną rezygnację z zajmowanej funkcji. 

Zadeklarował, że decyzję tę uzasadni, gdy punkt będzie procedowany. Poinformował, że nie zasłoni ust 

i nosa, ponieważ pije wodę, a także przywołał opinię, że maski przed niczym nie chronią. 

Radny Arkadiusz Rzepecki wyraził zaskoczenie rezygnacją przedmówcy. Poprosił  

o uzasadnienie decyzji.  

Wiceprzewodniczący Rady Józef Kapusta odparł, że przedstawi uzasadnienie, gdy punkt będzie 

procedowany. Przypomniał, że ostateczna decyzja w tym temacie należy do Rady Miasta. Dodał,  

że jego decyzja jest wymuszona pewnymi przemyśleniami związanymi z funkcjonowaniem Rady 

Miasta, Przewodniczącego Rady oraz Wiceprzewodniczących Rady.  

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Wrońska ogłosiła przerwę. Po upływie 22 minut 

wznowiono obrady. 

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Wrońska prosiła o doprecyzowanie przez 

Wiceprzewodniczącego Rady Józefa Kapustę, czy składa ustną rezygnację z funkcji, czy też chce złożyć 

ją w innej formie. Poprosiła również o złożenie rezygnacji na piśmie. 

Wiceprzewodniczący Rady Józef Kapusta poinformował, że zgłosił wniosek do porządku obrad 

o rozpatrzenie punktu, w którym wypowie się i złoży rezygnację. 

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Wrońska wyjaśniła, że potrzebne jest złożenie projektu 

uchwały popartego podpisami minimum trójki radnych lub klubu radnych, aby sprawa była procedowana 

podczas trwającej sesji, zaś samo złożenie rezygnacji zakończy temat podczas bieżącego posiedzenia. 

Wiceprzewodniczący Rady Józef Kapusta wskazał, że złożył wniosek o rozszerzenie porządku 

obrad o punkt poświęcony odwołaniu go z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady. Prosił o procedowanie 

wniosku. 

Pani Magdalena Osińska, radca prawny, wyjaśniła, że od strony formalno-prawnej potrzebny 

jest projekt uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji. Projekt ten musi zawierać stosowne podpisy  

i zostać zgłoszony na sesji, by mógł być włączony do porządku obrad. Kiedy znajdzie się w porządku 

obrad – można będzie przystąpić do procedowania nad nim. Podkreśliła, że sam wniosek 

Wiceprzewodniczącego Rady Józefa Kapusty bez projektu uchwały jest niewystarczający, by podjąć 

taką decyzję podczas trwającej sesji. 

Radny Arkadiusz Rzepecki zaproponował przygotowanie dwóch projektów uchwał: jednego  

w sprawie przyjęcia rezygnacji, zaś drugiego w stanie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta. 

Przypominał, że porządek obrad może być zmieniony w trakcie trwania posiedzenia, dlatego 

zaproponował procedowanie nad projektami uchwał już figurującymi w porządku, a następnie 

głosowanie nad rozszerzeniem porządku obrad o przywołane projekty uchwał, kiedy zostaną one 

sporządzone. 
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Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Wrońska wyraziła aprobatę dla przedstawionego 

rozwiązania. Rozważała, czy w tym momencie obrad konieczne jest głosowanie nad porządkiem obrad. 

Radny Marek Treliński zgodził się z radnym Arkadiuszem Rzepeckim.  

Wiceprzewodniczący Rady Józef Kapusta stwierdził, że nie można rozpoczynać obrad bez 

przyjęcia ich porządku. 

Radny Arkadiusz Rzepecki przypomniał, że kiedy nie ma zmian do porządku obrad, nie jest 

konieczne przegłosowanie go. Głosowanie przeprowadza się tylko wówczas, gdy porządek był 

zmieniany poprzez dodanie bądź zdjęcie punktu. Wskazał, że dotychczas nie były wprowadzone żadne 

zmiany, dlatego możliwe jest procedowanie bez głosowania porządku. 

Wiceprzewodniczący Rady Józef Kapusta wskazał, że zgłosił do porządku obrad propozycję 

zmiany i w związku z tym powinno nastąpić głosowanie.  

Radny Arkadiusz Rzepecki wyjaśnił, że propozycja przedmówcy została odnotowana i będzie 

poddana pod głosowanie, ale w związku z faktem, że nie został formalnie złożony żaden dokument, nad 

którym Rada Miasta mogłaby procedować, to ustalono, że podczas trwania sesji zostanie przygotowany 

projekt uchwały, który może zostać przegłosowany. Podkreślił, że aby Rada Miasta mogła pracować, 

konieczny jest dokument, nad którym mogłaby procedować, zaś aby oszczędzić czas i nie ogłaszać 

kolejnej przerwy, Biuro Prawne przygotuje przedmiotowy projekt, kiedy Rada Miasta będzie omawiać 

projekty uchwał znajdujące się w porządku obrad w brzmieniu przedstawionym w zaproszeniach na sesję. 

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Wrońska zapytała, czy do porządku obrad można 

wprowadzić punkt, dla którego projekt uchwały dopiero będzie przygotowany. 

Wiceprzewodniczący Rady Józef Kapusta stwierdził, że zgłosił wniosek, który można 

przegłosować i jako jeden z ostatnich punktów w części uchwałodawczej porządku obrad przyjąć 

głosowanie nad jego wnioskiem, zaś w międzyczasie przedmiotowy projekt uchwały może zostać 

przygotowany, jako że treść tego projektu jest oczywista. Dodał, że to nie on wywołał patową sytuację, 

jako że każdy radny może składać wnioski do porządku obrad. 

Radny Marek Treliński orzekł, że dyskusja jest niepotrzebnie przedłużana. Podkreślił,  

że porządek obrad może być zmieniony w każdej chwili, jak również że do podjęcia dyskusji w sprawie 

rezygnacji potrzebny jest projekt uchwały, który nie został złożony. Zaproponował przyjęcie porządku 

obrad w pierwotnym brzmieniu i realizowanie go, a następnie jego rozszerzenie po opracowaniu 

projektów uchwał. 

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Wrońska stwierdziła, że Rada Miasta będzie pracowała  

na porządku obrad bez zmian. 

Radny Arkadiusz Rzepecki wskazał, że jeśli radni chcą głosować nad porządkiem obrad,  

to należy najpierw przegłosować wniosek Wiceprzewodniczącego Rady Józefa Kapusty  

o wprowadzenie punktu, do którego dokument jeszcze nie powstał, odrzucić ten wniosek, a następnie 

przegłosować porządek obrad. W przypadku niegłosowania wniosku Wiceprzewodniczącego Rady 

Józefa Kapusty – nie ma potrzeby głosowania nad porządkiem obrad. 
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Wiceprzewodniczący Rady Józef Kapusta przypomniał, że zgłosił propozycję zmiany porządku 

obrad i nie ma przeszkód, by teraz ten wniosek odrzucić, a potem rozszerzyć porządek obrad. 

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Wrońska wskazała, że potrzebny jest wybór najprostszej 

formy dalszego procedowania. 

Radny Arkadiusz Rzepecki argumentował, że można pracować na niezmienionym porządku 

obrad. 

Wiceprzewodniczący Rady Józef Kapusta zaproponował treść projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia jego rezygnacji. 

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Wrońska stwierdziła, że skoro nie ma dokumentu, to nie 

może rozszerzyć porządku obrad w części uchwałodawczej. 

Pani Magdalena Osińska wyjaśniła, że o ile Wiceprzewodniczący Rady Józef Kapusta złożył 

rezygnację, o tyle jej przyjęcie przez Radę Miasta w głosowaniu wymaga projektu uchwały. Podkreśliła, 

że projekt musi być stosownie podpisany i złożony, a jednocześnie wskazała, że ustawa o samorządzie 

gminnym nie obliguje Rady Miasta do głosowania nad przedmiotową rezygnacją podczas trwającego 

posiedzenia. Dodała, że w chwili obecnej radni nie mają czego przegłosowywać, bo projektu uchwały 

fizycznie nie ma. 

Wiceprzewodniczący Rady Józef Kapusta podkreślił, że jako radny ma prawo zgłosić uwagi  

do porządku obrad, zaś obowiązkiem osoby prowadzącej obrady należy poddanie pod głosowanie tych 

uwag. Zarzucił radnym, że usiłują przejść do procedowania nad projektami uchwał bez uprzedniego 

przyjęcia porządku obrad. 

Radny Arkadiusz Rzepecki złożył wniosek formalnym o zamknięcie dyskusji i przejście  

do realizacji porządku obrad w niezmienionym brzmieniu. 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem formalnym złożonym przez radnego Arkadiusza 

Rzepeckiego w sprawie zamknięcia dyskusji i przystąpienia do realizacji porządku obrad  

w niezmienionym brzmieniu. W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych, którzy zaaprobowali 

wniosek 14 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i braku głosów „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem formalnym złożonym przez radnego Arkadiusza Rzepeckiego w sprawie 

zamknięcia dyskusji i przystąpienia do realizacji porządku obrad w niezmienionym brzmieniu: 

„za” – 14 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Anna 

Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Mateusz 

Nalej, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof 

Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 1 głos – radny Józef Kapusta; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski 

radna Grażyna Stefańska, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska. 
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II. Projekty uchwał 

Ad II.1.  

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Wrońska odniosła się do projektu uchwały zmieniającej 

Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2020. Wspomniała o autopoprawkach zgłoszonych przez 

panią Annę Krupę, Skarbnika Miasta, a polegających na zwiększeniu dochodów w rozdziale 70005  

o 900 zł w związku z wpływami z tytułu opłat i kosztów sądowych, a także zwiększeniu wydatków  

w rozdziale 85505 o 900 zł z przeznaczeniem na sprawowanie opieki nad dziećmi w żłobkach. 

Radny Arkadiusz Rzepecki odczytał opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali zarówno przedmiotowy projekt 

uchwały, jak i projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego niezrealizowanych 

kwot wydatków niewygasających z upływem roku 2020. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2020. W głosowaniu jawnym wzięło udział 

15 radnych, którzy podjęli uchwałę 15 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2020: 

„za” – 15 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz 

Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radna Elżbieta 

Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski, 

radna Grażyna Stefańska, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad II.2.  

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Wrońska odniosła się do projektu uchwały w sprawie ustalenia 

wykazu i planu finansowego niezrealizowanych kwot wydatków niewygasających z upływem roku 2020. 

Przypomniała o pozytywnej opinii Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw Gospodarczych RMŻ.  

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego niezrealizowanych kwot wydatków niewygasających  

z upływem roku 2020. W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych, którzy podjęli uchwałę  

15 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego niezrealizowanych 

kwot wydatków niewygasających z upływem roku 2020: 

„za” – 15 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz 
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Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radna Elżbieta 

Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski 

radna Grażyna Stefańska, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad II.3. i II.4. 

Pan Lucjan Krzysztof Chrzanowski, Prezydent Miasta Żyrardowa, odniósł się  

do najważniejszych założeń projektu Uchwały Budżetowej Miasta Żyrardowa na rok 2021, wskazując 

na kwotę planowanych dochodów i wydatków. Orzekł, że w związku ze zmianami niezależnymi  

od Miasta jest to budżet trudny. Wśród najważniejszych wydatków zaplanowanych na rok 2021 

wymienił szereg inwestycji związanych m.in. z budową dróg, chodników, miejsc parkingowych czy tras 

rowerowych, a także z przebudową targowiska „Mój Rynek” czy z realizacją projektu „Poprawa jakości 

życia poprzez rozwój terenów zieleni w mieście Żyrardowie” – etap II. Podkreślił, że zaplanowano 

szereg działań prospołecznych, np. pilotażowy program polegający na stworzeniu Centrum Usług 

Społecznych na bazie Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. Nawiązał do projektu „Domy pełne 

historii” oraz do inwestycji prowadzonej w sąsiedztwie boiska przy ul. Piastowskiej, jak również 

poinformował o kolejnych dofinansowaniach, które Żyrardów otrzyma w roku przyszłym. Odniósł się 

do wskaźnika zadłużenia Miasta, a także wskazał, że pewne zdarzenia niezależne od Miasta miały 

negatywny wpływ na planowany budżet. 

Pani Anna Krupa, Skarbnik Miasta, przybliżyła treść autopoprawek przesłanych radnym przed 

sesją. Wśród najważniejszych wymieniła m.in. wprowadzenie dofinansowania na realizację zadania 

związanym z e-usługami, korektę planu na rok 2021 w zakresie zadania związanego z inwentaryzacją 

źródeł ciepła, wprowadzenie środków na zadanie związane z prowadzeniem Miejskiej i Powiatowej 

Biblioteki Publicznej, zmianę nazwy zadania związaną z omyłką pisarską, a także zmianę zapisów 

dotyczących poręczeń i gwarancji. 

Radny Arkadiusz Rzepecki przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali obydwa projekty uchwał.  

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem Uchwały 

Budżetowej Miasta Żyrardowa na rok 2021. W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych, którzy 

podjęli uchwałę 15 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem Uchwały Budżetowej Miasta Żyrardowa na rok 2021: 

„za” – 15 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz 

Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radna Elżbieta 

Wrońska; 
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„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski, 

radna Grażyna Stefańska, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska.  

 

Pan Lucjan Krzysztof Chrzanowski, Prezydent Miasta Żyrardowa, podziękował Radzie Miasta 

Żyrardowa za podjęcie Uchwały Budżetowej Miasta Żyrardowa za rok 2021. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2021–2031 wraz z prognozą długu na lata 2021–2031. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych, którzy podjęli uchwałę 15 głosami „za”, przy braku 

głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Żyrardowa na lata 2021–2031 wraz z prognozą długu na lata 2021–2031: 

„za” – 15 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz 

Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radna Elżbieta 

Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski, 

radna Grażyna Stefańska, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad II.5.  

Pani Monika Rogowiecka-Lasota, Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Odpadami, przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyznaczenia aglomeracji Żyrardów. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie wyznaczenia aglomeracji Żyrardów. W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych, 

którzy podjęli uchwałę 15 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie wyznaczenia aglomeracji Żyrardów: 

„za” – 15 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, 

radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny 

Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof 

Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 
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Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski 

radna Grażyna Stefańska, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad II.6.  

Pan Lucjan Krzysztof Chrzanowski, Prezydent Miasta, przedstawił projekt uchwały  

w sprawie przyjęcia Programu osłonowego w zakresie zmniejszenia wydatków poniesionych na leki 

przez mieszkańców Żyrardowa. 

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Wrońska przedstawiła opinię Komisji Kultury, Promocji 

Miasta i Spraw Społecznych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie przyjęcia Programu osłonowego w zakresie zmniejszenia wydatków poniesionych na leki 

przez mieszkańców Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych, którzy podjęli 

uchwałę 15 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia Programu osłonowego w zakresie zmniejszenia 

wydatków poniesionych na leki przez mieszkańców Żyrardowa: 

„za” – 15 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, 

radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny 

Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof 

Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski 

radna Grażyna Stefańska, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad II.7.  

Pani Barbara Smolarek, Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych, przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumień w sprawie powierzenia Miastu 

Żyrardów zadania innych gmin w zakresie zapewnienia opieki nad dziećmi do lat trzech 

uczęszczającymi do żłobków lub klubów dziecięcych na terenie Miasta Żyrardowa oraz w sprawie 

określenia zasad finansowania opieki nad tymi dziećmi zamieszkałymi na terenie innych gmin. 

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Wrońska przedstawiła opinię Komisji Kultury, Promocji 

Miasta i Spraw Społecznych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumień w sprawie powierzenia Miastu Żyrardów zadania 

innych gmin w zakresie zapewnienia opieki nad dziećmi do lat trzech uczęszczającymi do żłobków 

lub klubów dziecięcych na terenie Miasta Żyrardowa oraz w sprawie określenia zasad finansowania 

opieki nad tymi dziećmi zamieszkałymi na terenie innych gmin. W głosowaniu jawnym wzięło udział 

15 radnych, którzy podjęli uchwałę 15 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 
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Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumień w sprawie 

powierzenia Miastu Żyrardów zadania innych gmin w zakresie zapewnienia opieki nad dziećmi do lat trzech 

uczęszczającymi do żłobków lub klubów dziecięcych na terenie Miasta Żyrardowa oraz w sprawie określenia 

zasad finansowania opieki nad tymi dziećmi zamieszkałymi na terenie innych gmin: 

„za” – 15 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, 

radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny 

Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof 

Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski 

radna Grażyna Stefańska, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Wrońska ogłosiła dwudziestominutową przerwę. Obrady 

wznowiono o godz. 15.38. 

 

Radny Artur Pietrus w imieniu grupy radnych zgłosił wniosek formalny o rozszerzenie 

porządku obrad o dwa projekty uchwał: (1) w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji 

Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Żyrardowa oraz (2) w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego 

Rady Miasta Żyrardowa. 

Wiceprzewodniczący Rady Józef Kapusta stwierdził, że posiedzenie odbywa się niezgodnie  

ze Statutem Miasta Żyrardowa. Przywołał § 33, zgodnie z którym po otwarciu obrad osoba prowadząca 

sesję powinna zapytać, czy ktoś wnioskuje o zmianę porządku obrad. Stwierdził, że jego propozycja 

zmiany porządku obrad polegająca na przyjęciu przez Radę Miasta jego rezygnacji nie została przyjęta, 

zaś teraz zmieniany będzie porządek obrad, który – w jego opinii – nie został nigdy przyjęty. 

Jednocześnie wskazał, że na początku posiedzenia należało przegłosować jego wniosek, a projekt 

uchwały stworzyć w terminie późniejszym. 

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Wrońska wskazała, że porządek obrad może być zmieniony 

w każdej chwili. Zaapelowała do Wiceprzewodniczącego Rady Józefa Kapusty o zasłonięcie ust i nosa. 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem radnego Artur Pietrusa o rozszerzenie porządku 

obrad o projekt uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady 

Miasta Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych, którzy zaaprobowali wniosek  

14 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem radnego Artur Pietrusa o rozszerzenie porządku obrad o projekt uchwały  

w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Żyrardowa: 

„za” – 14 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Anna 

Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Mateusz 

Nalej, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof 

Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 
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„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radny Józef Kapusta. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski 

radna Grażyna Stefańska, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem radnego Artur Pietrusa o rozszerzenie porządku 

obrad o projekt uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Żyrardowa.  

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych, którzy zaaprobowali wniosek 13 głosami „za”, przy 

braku głosów „przeciw” i 2 głosach „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem radnego Artur Pietrusa o rozszerzenie porządku obrad o projekt uchwały  

w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Żyrardowa: 

„za” – 13 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Robert 

Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, 

radny Marek Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 2 głosy – radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski 

radna Grażyna Stefańska, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad przyjęciem porządku obrad po zmianach. W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 15 radnych, którzy zaaprobowali rozszerzony porządek obrad 14 głosami „za”, 

przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem porządku obrad po zmianach: 

„za” – 14 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Anna 

Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Mateusz 

Nalej, , radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof 

Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radny Józef Kapusta. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski 

radna Grażyna Stefańska, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska. 

 

PORZĄDEK OBRAD ZMIENIONY W PUNKCIE II. 

II. Projekty uchwał w sprawie: 

1. zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2020, 

2. ustalenia wykazu i planu finansowego niezrealizowanych kwot wydatków niewygasających  

z upływem roku 2020, 

3. Uchwała Budżetowa Miasta Żyrardowa na rok 2021, 
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4. uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2021–2031 wraz  

z prognozą długu na lata 2021–2031, 

5. wyznaczenia aglomeracji Żyrardów, 

6. przyjęcia Programu osłonowego w zakresie zmniejszenia wydatków poniesionych na leki przez 

mieszkańców Żyrardowa, 

7. wyrażenia zgody na zawarcie porozumień w sprawie powierzenia Miastu Żyrardów zadania innych 

gmin w zakresie zapewnienia opieki nad dziećmi do lat trzech uczęszczającymi do żłobków lub 

klubów dziecięcych na terenie Miasta Żyrardowa oraz w sprawie określenia zasad finansowania 

opieki nad tymi dziećmi zamieszkałymi na terenie innych gmin, 

8. przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Żyrardowa, 

9. wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Żyrardowa. 

 

Ad II.8. 

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Wrońska odniosła się do projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Żyrardowa.  

Wiceprzewodniczący Rady Józef Kapusta wskazał, że w tym temacie powinna odbyć się 

dyskusja, a przynajmniej on powinien mieć możliwość wyjaśnić, dlaczego złożył rezygnację. 

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Wrońska zwróciła uwagę, że w uzasadnieniu 

przedłożonego projektu przywołano złożoną przez niego rezygnację. 

Wiceprzewodniczący Rady Józef Kapusta zarzucił złą komunikację między Przewodniczącym 

Rady i Wiceprzewodniczącymi Rady, nieskładne prowadzenie obrad, niewywiązywanie się z zapisów 

Statutu Miasta Żyrardowa oraz niewłaściwe traktowanie go przez Wiceprzewodniczącą Rady Elżbietę 

Wrońską. Przypomniał, że podczas poprzedniej sesji Rady Miasta apelował, by odbywały się 

posiedzenia Komisji, wskazując na fakt, że kilka komisji od tego czasu odbyło swoje posiedzenia. 

Orzekł, że sytuacja epidemiologiczna traktowana jest jako furtka umożliwiająca niepełne 

funkcjonowanie Rady Miasta. Zarzucił ograniczanie możliwości dyskusji w związku ze zmniejszeniem 

częstotliwości posiedzeń merytorycznych Komisji oraz zdalnym trybem prowadzenia posiedzeń. 

Odniósł się do wydarzeń politycznych w kraju, które skutkowały polemiką na łamach lokalnej pracy 

między dwiema grupami radnych Rady Miasta Żyrardowa. 

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Wrońska przywołała mówcę „do porządku”, prosząc,  

by skupił się na swojej rezygnacji, a zrezygnował z poruszania tematów z zakresu polityki krajowej. 

Wiceprzewodniczący Rady Józef Kapusta zarzucił pozostałym radnym, że tworzą „bezpartyjny 

blok wspierania pewnych interesów jednostkowych niektórych radnych”, realizując interesy swoje lub 

pewnych grup osób.  

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Wrońska ponownie przywołała mówcę „do porządku”, 

wskazując, że jego słowa są obraźliwe dla pozostałych radnych. Zaapelowała, by mówił na temat, 

ponieważ w przeciwnym razie odbierze mu głos.  
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Wiceprzewodniczący Rady Józef Kapusta orzekł, że Przewodniczący oraz 

Wiceprzewodniczący pełnią funkcję usługową względem innych radnych. 

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Wrońska odniosła się do słów przedmówcy.  

Wiceprzewodniczący Rady Józef Kapusta stwierdził, że nie chce współpracować  

z Wiceprzewodniczącą Rady Elżbietą Wrońską, zarzucając jej m.in. brak organizacji i wiedzy prawnej. 

Wskazał na nikłe zainteresowanie mieszkańców oglądaniem transmisji obrad Rady Miasta, a także 

zarzucił brak komunikacji w temacie spraw Miasta pomiędzy ugrupowaniami tworzącymi koalicję czy 

brak opracowanego planu budowy i przebudowy dróg miejskich. 

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Wrońska stwierdziła, że przyjmuje krytykę przedmówcy. 

Radny Arkadiusz Rzepecki zdecydował się na niekomentowanie słów Wiceprzewodniczącego 

Rady Józefa Kapusty, aby nie prowokować niepotrzebnej dyskusji. Pozytywnie ocenił wypowiedź 

Wiceprzewodniczącej Rady Elżbiety Wrońskiej. 

Radny Arkadiusz Sowa zadeklarował, że radni wybrani z list Prawa i Sprawiedliwości 

wstrzymają się od głosu w kwestii odwołania radnego Józefa Kapusty z funkcji Wiceprzewodniczącego 

Rady Miasta. Odniósł się do jego wystąpienia, stwierdzając, że z wieloma wypowiedzianymi przez 

niego słowami nie może się zgodzić; życzył mu owocnej współpracy w dalszej części kadencji. 

Wiceprzewodniczący Rady Józef Kapusta podziękował radnym Rady Miasta za to, co było 

pozytywne w dotychczasowej współpracy. 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego  

z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział  

14 radnych, którzy podjęli uchwałę 11 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 3 głosach 

„wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji 

Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Żyrardowa: 

„za” – 11 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Anna Maria 

Kozłowska, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, 

radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Marek Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 3 głosy – radna Teresa Lefelt, radny Mateusz Nalej, radny Arkadiusz Sowa. 

Brak głosu: radny Józef Kapusta. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski 

radna Grażyna Stefańska, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Ad II.9. 

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Wrońska odniosła się do projektu uchwały w sprawie 

wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Żyrardowa. Prosiła o zgłaszanie kandydatur. 

Radny Artur Pietrus zgłosił kandydaturę radnego Arkadiusza Sowy. 

Radny Arkadiusz Sowa wyraził zgodę na kandydowanie. 
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Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Wrońska poprosiła radnych o zgłaszanie się do pracy  

w komisji skrutacyjnej. 

Radny Arkadiusz Rzepecki zgłosił radnego Krzysztofa Skrobisza do pracy w komisji 

skrutacyjnej. 

Radny Krzysztof Skrobisz wyraził zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej i zgłosił radnego 

Arkadiusza Rzepeckiego do pracy w ww. komisji. 

Radny Arkadiusz Rzepecki wyraził zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej. 

Radna Anna Maria Kozłowska zgłosiła się do pracy w komisji skrutacyjnej. 

Radny Arkadiusz Sowa zgłosił radną Teresę Lefelt do pracy w komisji skrutacyjnej. 

Radna Teresa Lefelt wyraziła zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej. 

Radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień zgłosiła radnego Mateusza Naleja do pracy w komisji 

skrutacyjnej. 

Radny Mateusz Nalej wyraził zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej. 

Radny Arkadiusz Rzepecki wycofał swoją zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej. 

Przeprowadzono głosowanie nad wyborem komisji skrutacyjnej w składzie radna Anna Maria 

Kozłowska, radna Teresa Lefelt, radny Mateusz Nalej i radny Krzysztof Skrobisz. W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 15 radnych, którzy powołali komisję skrutacyjną 15 głosami „za”, przy braku 

głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wyborem komisji skrutacyjnej w składzie radna Anna Maria Kozłowska, radna Teresa 

Lefelt, radny Mateusz Nalej i radny Krzysztof Skrobisz: 

„za” – 15 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, 

radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny 

Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof 

Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski 

radna Grażyna Stefańska, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Wrońska ogłosiła przerwę na ukonstytuowanie się komisji 

skrutacyjnej. Obrady wznowiono o godz. 16.40. 

Radny Mateusz Nalej jako przewodniczący komisji skrutacyjnej przedstawił zasady głosowania.  

Przeprowadzono tajne głosowanie nad kandydaturą radnego Arkadiusza Sowy na funkcję 

Wiceprzewodniczącego Rady Miasta. 

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Wrońska ogłosiła przerwę celem ustalenia wyników 

głosowania przez komisję skrutacyjną. Obrady wznowiono o godz. 16.50. 

Radny Mateusz Nalej odczytał protokół komisji skrutacyjnej, który stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu.  
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Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie wyboru 

Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych, 

którzy podjęli uchwałę 13 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” i braku głosów „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Żyrardowa: 

„za” – 13 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, 

radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Artur 

Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek 

Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 2 głosów – radna Anna Maria Kozłowska, radny Krzysztof Skrobisz; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski 

radna Grażyna Stefańska, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Radny Arkadiusz Sowa podziękował za oddane na niego głosy i zapewnił, że będzie służył 

pomocą Przewodniczącemu Rady. 

 

III. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Radny Arkadiusz Rzepecki złożył dwa wnioski: (1) w sprawie osiągnięć sportowych 

stowarzyszeń korzystających z dotacji z budżetu Miasta w 2020 r. oraz (2) w sprawie informacji  

o sprawach oświatowych w zakresie planów na rok 2021. 

Radny Artur Pietrus złożył dwa wnioski: (1) w sprawie zgłoszenia zmiany nazw ulic w serwisie 

Google oraz (2) w sprawie nieczystości spływających do Zalewu Żyrardowskiego. 

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Wrońska oraz radny Arkadiusz Rzepecki złożyli życzenia 

noworoczne w imieniu Klubu Radnych „Nasze Miasto”. 

 

IV. Zamknięcie obrad 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Żyrardowa Elżbieta Wrońska podziękowała radnym  

i gościom za udział w posiedzeniu, a także złożyła świąteczne życzenia. Obrady XXXIII Sesji Rady 

Miasta Żyrardowa zostały zamknięte o godz. 17.00. 

 

 

 

 

 

 
 

 

Nagranie obrad dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej:  

https://www.bip.zyrardow.pl/5212,2020-r?tresc=57858 

 

Protokół sporządziła dnia 11 stycznia 2021 r. Dorota Rdest 

https://www.bip.zyrardow.pl/5212,2020-r?tresc=57858





